



Board of Consumer Council 消費者委員會理事會

Category: Statutory/Non-profit-distributing Organisations Categories - Boards

類別:法定/非分配利潤組織-董事會





Chairman, Vice-Chairman, Members, Chief Executive and Deputy Chief Executive of the Consumer Council 消費者委員會主席,副主席,委員,總幹事及副總幹事



Citation of the Panel of Judges 評審團評語

The members of the Consumer Council demonstrate a good understanding of their roles, responsibilities, good corporate governance and sustainability. Sustainable consumption has been one of the strategic goals of the Council's three-year strategic plans since 2013. The scope of Council's work is extensive and covers a range of topics, such as energy efficiency, waste reduction and recycling, green product choices, and more. The Council has published 33 CHOICE articles over the past two years to educate the public and disseminate information about sustainable consumption by focusing on topics such as plastic pollution and recycling, energy conservation and waste reduction, etc. The Board truly deserves the Award.

消費者委員會董事會的成員表現出對其角色、責任、優秀的企業管治和可持續性發展的良好理解。自 2013年以來,可持續消費一直是委員會三年期策略計劃的目標之一。消費者委員會的工作範圍廣泛, 涵蓋了如能源效率、廢物減少和回收利用、綠色產品選擇等一系列主題。委員會在過去兩年中發表了 33篇 「選擇」文章,通過關注塑料污染和回收、節能和減廢等話題,教育公眾並傳播可持續消費的信息。董事會獲此殊榮當之無愧。



The Council held the 23 rd annual Consumer Culture Study Award with Council Members actively participating in the judging process to select study reports of excellence and innovation from over 590 entries.

本會今年舉辦第23屆消費文化考察報 告獎,一眾委員積極參與評審工作,從 逾590隊參賽作品中選出優秀及具創意 考察報告。



Themed "Exercise - A Healthy CHOICE", Chairman and Members of the Council led the management team to visit the CHOICE Magazine Booth at this year's Hong Kong Book Fair.

今年香港書展,《選擇》月刊的攤位以「運動去、 健康返」為主題,本會主席及委員率領一眾管理層 到場打氣,士氣高昂!



Dressed in special party costumes, Members of the Consumer Council participated in the annual staff dinner of the Council to share the joy of a memorable evening

消委會各委員以搶眼派對服飾,參與本會職員週年聯歡晚 ,共同歡度一個愉快的晚上。



Board List 董事會成員

Mr Clement CHAN Kam-wing, MH, JP (Chairman) Mr Antonio KWONG Cho-shing, MH (Vice-Chairman) pm 和盛律師 MH (副主席) Mr Kenneth CHAN Kin-nin material with the material with Dr Catherine CHAN Po-ling The Hon Holden CHOW Ho-ding Dr Wilton FOK Wai-tung Ms Veronica FUNG Kit-ming

陳錦榮先生 MH JP (主席) 陳寶玲醫生 周浩鼎議員

Mr Edward HO Man-tat Ms Miranda KWAN Ching-yi Mr Victor LAM Hoi-cheung, JP Mr Matthew LAM Kin-hong, MH, JP Ms Vanessa LAU Chi-wan Ms Kitty LEE Wing-lan Mr Alan I UI Siu-lun

何聞達先生 關靜儀女士 林凱章先生 JP 林建康律師 MH JP 劉子芸女士 李泳蘭女士 雷紹麟先生

Dr Victor LUI Wing-cheong Mr Raymond MAK Ka-chun Mr Tony PANG Chor-fu Mr Kyrus SIU King-wai Prof Nora TAM Fung-yee, BBS, JP Ms Iris WAN Lai-sze Mr Selwyn YU Sing-cheung, SC

雷永昌醫生 麥嘉晉先生 彭楚夫先生 蓋 暑 威 朱 牛 譚鳳儀教授 BBS JF 余承章資深大律師



Message from Awardee 得獎者的話

The Consumer Council (the "Council") is deeply honoured to receive the "Directors Of The Year Awards 2022", a profound recognition of our commitment to strong corporate governance and efforts in consumer protection to the public. It is also a recognition of the effort of all former members of the Council over the years.

To uphold high standards for our corporate governance, the Council members play a critical and active role in the strategic planning, policy development, decision making, risk management, compliance and internal control of the Council.

As the Council strides into its 50th anniversary in 2024, the Council members will continue to work hand-in-hand with its professional management team to chart new horizons in safeguarding consumer rights, and champion its vision of "being the most trusted voice in striving for consumer betterment towards safe and sustainable consumption in a fair and just market", for both physical and digital marketplaces. Our efforts in promoting sustainable consumption in this rapidly evolving world will also be expanded, so as to safeguard the interest of our next generation.

消費者委員會(「消委會」) 非常榮幸獲頒「2022年度傑出董事獎」, 這項殊榮充分肯定本會一直以來對 嚴謹的機構管治及致力保障消費者權益的工作。同時,這項殊榮也充分肯定歷屆委員多年來的努力。

委員會就機構的策略規劃、政策制定、重要決策、風險管理、合規和內部監察工作,擔任一個重要及主動 的角色,以維持本會高水平的機構管治。

2024年,消委會將邁進50周年;本會委員將繼續與其專業的管理層攜手邁向保障消費者權益的新領域,在 實體及數碼市場中,均致力達成本會「成為消費者信賴的聲音,在公平、公正的市場中,建立安全及可持 續的消費環境」的抱負。另外,促進可持續消費的工作將會不斷拓展,在瞬息萬變的世界中,保障我們的 下一代的權益。